

Title (en)
Pocket curler

Publication
EP 0140328 A2 19850508 (DE)

Application
EP 84112765 A 19841023

Priority
DE 3339284 A 19831028

Abstract (en)

In a pocket curler having a winding stem (2) which can be inserted manually into a handle housing (1) and a fixing knob (23) which arrests the extension position, the winding stem (2) is equipped with collapsible rows of teeth (32) which are provided on swivel bars (31) distributed over the circumference. It is guaranteed by means of a device connected to the fixing knob (23) that the winding stem can only be pushed back into the housing when the teeth have been collapsed. The slide block (8) bearing the winding stem (2) is constructed in an advantageous embodiment in such a way that a blade (42) of curling tongs, which can likewise be accommodated by the housing, is to be mounted on said slide block. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Taschen-Lockenwickler mit einem in ein Handgriffgehäuse (1) von Hand einschiebbaren Aufwickeldorn (2) sowie einem die Auszugsstellung arretierenden Fixierknopf (23) ist der Aufwickeldorn (2) mit umleg- und aufrichtbaren Zahnrängen (32) ausgerüstet, die an auf den Umfang verteilten Schwenkstäben (31) vorgesehen sind. Mittels einer mit dem Fixierknopf (23) in Verbindung stehenden Einrichtung ist gewährleistet, daß der Aufwickeldorn nur mit umgelegten Zähnen in das Gehäuse zurückziehbar ist. Der den Aufwickeldorn (2) tragende Schiebeblock (8) ist bei einer vorteilhaften Ausführungsform so ausgebildet, daß darauf ein Ondulierscherenblatt (42), das ebenfalls vom Gehäuse aufgenommen werden kann, zu lagern ist.

IPC 1-7

A45D 1/04

IPC 8 full level

A45D 1/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 1/04 (2013.01)

Cited by

WO2013189787A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0140328 A2 19850508; EP 0140328 A3 19860205; DE 3339284 A1 19850509

DOCDB simple family (application)

EP 84112765 A 19841023; DE 3339284 A 19831028